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adw. Witold Powichrowski, adw. 
Stanisław Skalmowski, adw. Ire
neusz Boliński i adw. Anatol 
Henschke.

Na pierwszy inauguracyjnym 
posiedzeniu Okręgowej Rady Adwo
kackiej nastąpiło ukonstytuowa
nie się jej według następujących 
funkcji: wicedziekanami zostali
adw. Mikołaj Sidoruk i adw. Ana
tol Henschke, 'sekretarzem został 
adw. Mikołaj Zdasiuk, skarbnikiem 
— adw. Stanisław Kostka, rzeczni
kiem dyscyplinarnym — adw. Sta
nisław Skalmowski, a członkami 
Rady zostali: adw. Lech Kozioł, 
adw. Witold Powichrowski i 
adw. Jerzy Korsak.

Ponieważ do Rady nie został wy

brany przedstawiciel wojewódz
twa suwalskiego, którego adwoka
ci wchodzą w skład Izby białostoc
kiej, przeto w myśl przepisu art. 
38 pkt 2 prawa o adwokaturze po
wstała konieczność przeprowadze
nia wyborów uzupełniających 
wśród adwokatów tego wojewódz
twa w celu wyboru ich delegata. 
Zgromadzenie adwokatów woje
wództwa suwalskiego odbyło się 
w; dniu 15 listopada 1986 r. i 
na omawianego delegata woj. su
walskiego wybrany został adw. Je
rzy Szleszyński z Zespołu Adwo
kackiego w Suwałkach, który uzu
pełnił skład ORA w Białymstoku.

adw. Jerzy Korsak

I z b a  k r a k o w s k a

N o w o r o c z n e  s p o t k a n i e  w 
K l u b i e  A d w o k a t a  w K r a 
k o wi e .  Zgodnie z wieloletnim 
zwyczajem, tak pielęgnowanym 
przez nieżyjącego już niestety 
adw. Stanisława Mierzwę, Komisja 
Adwokatów Emerytów i Rencis
tów przy ORA w Krakowie urzą
dziła 17 stycznia 1987 r. w Klubie 
Adwokata przy ul. Sławkowskiej 
nr 1 noworoczne uroczyste spotka
nie z Koleżankami, Kolegami i za
proszonymi członkami rodzin. Frek
wencja była liczna mimo silnych 
mrozów, które tej zimy nawiedziły 
także Kraków.

Spotkanie zagaił przewodniczą
cy Komisji adw. Edward Ka
leta, witając serdecznie przybyłych 
i podkreślając znaczenie, jakie 
dla życia korporacyjnego mają 
tego rodzaju uroczystości. W części 
artystycznej wystąpił znany

Chór „Bard” pod wytrawnym kie
rownictwem Michała Marchewczy- 
ka. Chór wykonał na wysokim po
ziomie artystycznym szereg kolęd, 
pastorałek i innych pieśni.

Dziekan ORA adw. Marian An- 
czyk podziękował Komisji za urzą
dzoną imprezę, a przy okazji poin
formował zebranych o tym, jak 
ukonstytuowała się ORA w Kra
kowie i jej Komisje, oraz dodał, że 
na plan pierwszy spośród pilnych 
spraw wysuwa się uruchomienie 
punktu lekarskiego w odzyskanych 
pomieszczeniach budynku Izby, co 
nastąpi prawodopodobnie z dniem 
1 lutego br.

Serdeczną atmosferę podniosło 
tradycyjne łamanie się opłatkiem 
oraz wzajemne, zbiorowe składanie 
sobie życzeń.

S.K.


